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Geachte raads- en commissieleden, 

 

Op 1 april 2021 heeft de fractie van DH artikel 41 RVO vragen gesteld over de bomen die worden 

aangeboden aan wethouders bij hun afscheid. De vragen zijn genummerd van 1 tot en met 3. Hieronder de 

antwoorden op de vragen: 

 

Bij het afscheid van wethouders wordt met gemeenschapsgeld een boom naar keuze aangeboden. 

Eerdaags is het weer zo ver. Met het oog daarop de volgende vragen: 

Vraag 1: 

Kunt u een overzicht verstrekken over de afgelopen 10 jaar welke boomsoorten dit heeft opgeleverd? 

 

Antwoord: 

 

Wethouder Botanische naam boom Locatie boom 

Jan Landsaat (2006-2010) Sassafras albidum Anton Philipsweg 

Otger Meuwissen (2006-2010) Celtis occidentalis Hilversumse Meent 

Ben Hammer (2006-2010) Quercus alba Dudokpark 

Ton Roerig (2006-2010) Pterocarya fraxinifolia Anton Philipsweg 

Karin Walters (2006-2010) Acer freemanii Jeffersred Anton Philipsweg 

Erik Boog (2010-2014) Acer tataricum ginnala Anton Philipsweg 

Lon Jooren (2010-2014) Tilia henryana  Anton Philipsweg 

Frans van Osch (2010-2014) Cornus kousa var. Chinesis Melkpad/Burg. Lambooylaan 

Beernoud Moojen (2010-2014) Fagus engleriana Anton Philipsweg 

Jan Rensen (2010-2014) Acer rufinerve Anton Philipsweg 
 

Gezien de hoge omloopsnelheid van wethouders in Hilversum zijn we gestopt met de traditie die 

gefinancierd wordt met gemeenschapsgeld.  

 



 

Het is bekend dat deze bomen soms het slachtoffer zijn van ingrepen door mens en/of natuur.  
 

Vraag 2: 

Hoeveel van deze bomen moesten tussentijds worden vervangen door nieuwe aanplant?  

 

Antwoord: 

De afgelopen 10 jaar zijn er twee bomen vervangen, de boom van Ben Hammer en de boom van Frans van 

Osch. Dit najaar wordt de boom van Erik Boog opnieuw geplant. Aangezien de Hilversumse bomen net 

als bestuurders goed verzorgd moeten worden, is bij de kadernota een extra bedrag aangemeld voor 

boomverzorging. Voor extra verzorging van wethouders is dit uit soberheidsoverwegingen achterwege 

gelaten. 

 

Vraag 3: 

Welke boom is (op het oog) het hoogst? 
 

Antwoord: 

Op het oog is de boom van wethouder Otger Meuwissen met zo’n ruime 7,5 meter met stip de hoogste 

boom. Sowieso geldt voor deze bomen net als voor bestuurders dat zij goed gedijen bij veel wind. 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Hilversum, 

de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

  

D. Emmer K.J. Walters, l.b. 

 


